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Vragen van het lid Van Bemmel (Van Bemmel) aan de minister van Veiligheid 
en Justitie over het bericht dat curatoren maar liefst dertig miljoen 
declareerden bij de afwikkeling van het DSB faillissement (ingezonden 
31 augustus 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht over de afwikkeling van het faillissement van 
DSB Bank?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de kosten van deze afwikkeling exorbitant hoog zijn? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat er bij de aanwijzing van curatoren door de rechter-
commissaris geen enkele prikkel is tot het leveren van een «goed product» 
voor een zo scherp mogelijke prijs? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u tevens de mening dat gedupeerden hierdoor juist onnodig veel geld 
mislopen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de Faillissementswet zo zou moeten worden aange-
past dat de rechter-commissaris bij een faillissement de opdracht zou moeten 
uitzetten waarvoor curatoren kunnen ingeschreven met of een totaalbedrag of 
een bedrag per uur, zodat de beste prijs/kwaliteit verhouding zou kunnen 
worden gerealiseerd? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/12858249/__Bankroet_DSB_goudmijn__.html
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